
 

Beste Gé, 

Om maar met de deur in huis te vallen; we hebben in ieder geval twee dingen gemeen. 

We stemden beiden vier jaar geleden op de ChristenUnie en we gaan allebei voor de 

inhoud. Ik heb nog niet de kans gehad het je te vragen, maar ben erg benieuwd 

waarom je bent gaan zweven. Misschien dat deze korte brief aanleiding kan zijn daar 

eens over te praten? 

Uit de eerste twee edities van de rubriek ‘Zwolse zwevers’ krijg ik de indruk dat je 

betrokken bent bij wat er in onze stad gebeurt. En dat is belangrijker dan ooit. In een 

tijd waarin de overheid steeds minder doet, stimuleert de ChristenUnie 

saamhorigheid. We sluiten in Zwolle geen mensen uit, maar zijn er voor elkaar. Wat mij 

betreft maken we de term ‘samen-leving’ de komende jaren nóg concreter. Op die 

manier voorkomen we dat er nog grotere bezuinigingsingrepen nodig worden. 

Hoe stimuleren we die saamhorigheid? Bijvoorbeeld door de sportclubs en festivals 

die jij noemde voor iedereen toegankelijk te houden. Door ervoor te zorgen dat ook 

kinderen in armoedesituaties leren zwemmen en op voetbal kunnen. Door te 

stimuleren dat gehandicapten overal mee kunnen doen in Zwolle - ook 

op festivalterreinen. 

Houd je de ChristenUnie nog even in je rijtje? 

Groet, 

Gerdien Rots 

ChristenUnie 


